
MOTION NR 1 

Motion till Falun Borlänge Golfklubb avseende framtida spelavgifter. 

När det gäller framtida spelavgifter så bör storleken på dessa styras av de parametrar som påverkar 

verksamhetens kostnader. Detta utifrån verksamhetens möjligheter att framåt i tid erbjuda en bra 

kvalitet på vår anläggning. I dag mycket svårt att spara på olika kostnadsposter. Utifrån detta föreslås 

att storlek på framtida spelavgifter skall styras av nedanstående: 

• Förändring av konsumentprisindex på årsbasis 

• Förändring av lönekostnader enligt kollektivavtal 

Styrelsen i Falun Borlänge Golfklubb AB har ett ansvar att senast under november månad årligen fatta 

beslut om förslag till kommande års spelavgifter för beslut på kommande stämma.  

I samband med fakturering av spelavgifter inför verksamhetsåret -23 har detta givit en stor ökning av 

administrativa sysslor för klubbchef och i GIT systemet. Av denna orsak förslås årligen en extra 

stämma under november månad för att fatta beslut om kommande års spelavgifter och fakturering av 

desamma. 

 

För styrelsen Falun Borlänge Golfklubb 

 

Claes Aldurén 

 

Beslut: Styrelsen bifaller denna motion 

 

__________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



MOTION NR 2 

Motion angående utveckling av övningshål på golfbanan 

Förslagsställare: Anton Krigsman 

Till Styrelsen för Falun Borlänge Golfklubb 

 

Bakgrund: 

Golf är en sport som kräver kontinuerlig träning och övning för att förbättra sina färdigheter och 

prestationer på banan. En viktig del av att utveckla och upprätthålla spelarnas färdigheter är 

tillgången till lämpliga övningsmöjligheter på golfbanan. Jag anser att det finns utrymme för 

förbättring av övningsmöjligheterna på vår golfbana för att bättre tillgodose medlemmarnas behov 

och önskemål. 

Förslag: 

Vi föreslår att Styrelsen genomför en noggrann översyn av möjligheterna till övningsmöjligheter på 

Falun Borlänge Golfklubb, med särskilt fokus på att utveckla ett mer effektivt och funktionellt 

övningshål. Detta skulle kunna inkludera följande åtgärder: 

1. Utvärdering av befintlig infrastruktur: En grundlig genomgång av det befintliga övningshålet för att 

identifiera styrkor och svagheter samt utrymme för förbättring. 

2. Konsultation med medlemmarna: Samråd med medlemmarna för att förstå deras behov och 

önskemål när det gäller övningsmöjligheter. Detta kan göras genom enkäter, möten eller andra 

former av medlemsengagemang. 

3. Utformning och implementering av förbättringar: Baserat på insamlad feedback och kunskap, 

utveckla och implementera förbättringar av övningshålens layout, utrustning och faciliteter för att 

bättre möta medlemmarnas behov och främja deras utveckling som gol 

spelare. 

Fördelar: 

- Förbättrade möjligheter till övning och träning för medlemmarna. 

- Ökad medlemsengagemang och tillfredsställelse. 

- Möjlighet att attrahera nya medlemmar genom att erbjuda förbättrade faciliteter. 

- Stärkt gemenskap och samhörighet bland medlemmarna genom deltagande i planering och 

utveckling. 

 

Sammanfattningsvis är det viktigt att kontinuerligt utvärdera och förbättra vår golfbanas faciliteter för 

att säkerställa att de möter medlemmarnas behov och förväntningar. Genom att genomföra en 

översyn av vårt övningshål och implementera förbättringar kan vi främja en mer givande och 

framgångsrik golfupplevelse för alla våra medlemmar. 

 



Förslaget: Jag föreslår att styrelsen tillsätter en arbetsgrupp för att utforska möjligheterna till 

utveckling av övningshål på Falun Borlänge Golfklubb och presenterar en handlingsplan för 

genomförandet så fort som möjligt 

Undertecknat: Anton Krigsman, Tim Bredberg söndag den 18 februari 2024 

 

Beslut: Styrelsen tillstyrker denna motion och klubbchef får i uppdrag att tillsätta arbetsgrupp som 

arbetar fram ett förslag på utveckling av våra övningsområden. Slutligt förslag skall presenteras för 

styrelsen för beslut om framtida utveckling av våra övningsområden.  

Detta ska sammanställas och presenteras till styrelsen senast 1 september 2024.  

__________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



MOTION NR 3 

Skickat från min iPhone 

 

Vidarebefordrat brev: 

 

24 mars 2024 

 

Motion  

 

Tillåtande av starttider för damernas gemensamma spel under juli månad 

  

Det har kommit till vår kännedom att styrelsen 

beslutat att ingen starttid kommer att tilldelas damernas gemensamma onsdagsspel under juli 

månad. Vi vill framföra vår oro och vårt missnöje över detta beslut. 

  

Varje onsdag samlas ett antal, flertalet äldre, damer för att spela golf tillsammans, vilket inte bara 

främjar gemenskapen inom klubben utan också bidrar till en ökad trivsel för denna grupp. För vissa 

äldre damer i gruppen utgör detta till och med deras enda spel under veckan.  

  

För att främja gemenskapen och ge damerna möjlighet att delta i det gemensamma spelet föreslår vi 

att styrelsen omprövar beslutet och tillåter damerna att få tilldelade starttider varje onsdag även 

under juli månad. Det rör sig endast om tre till fyra starttider i veckan. 

  

Vi hoppas att Årsmötet tar vår motion i beaktande och ser fram emot att få fortsätta att njuta av vår 

gemensamma golftid under hela säsongen. 

  

Med vänliga hälsningar, 

för klubbens FRIDA golfare 

Barbro Plantin 

 

Skickat från min iPhone 

 

Beslut: Styrelsen avslår denna motion. Orsak till detta är att styrelsen redan tidigare fattat beslut 

om förbud att ”blocka” tävlingstider under juli månad. Vi har idag flera olika grupperingar samt 

eventuellt nya grupperingar som önskar tävla under juli månad. Utifrån detta har styrelsen fattat 

detta beslut av nedanstående skäl: 

• Rättvisa mellan medlemmar 

• Under juli månad har vi vår egen golfvecka 

• Juli månad är verksamhetens viktigaste intäktsmånad avseende gästspel 

• Möjlighet för våra medlemmar att under semesterperiod kunna boka tider enligt ordinarie 

bokningsregler 

__________________________________________________________________________________ 

 



MOTION NR 4 

Motion angående det som i folkmun kallas 12:or på Falun Borlänge golfklubb.  

 

Samtliga 12:or önskar liknande möjligheter till förbokade och ”blockade” starttider som exempelvis 

Senior 50+ samt Frida. Vardera grupp (12:a) önskar  ”blocka” 3 starttider/vecka. 

Vi ser inga skillnader avseende kvalificering, varför varje 12:a bör anses ha samma rätt till likvärdiga 

önskemål och bedömningsgrund.  

 

Med vänlig hälsning,  

 

Jörgen Lundberg 

 

Beslut: Styrelsen avslår denna motion. Orsak till detta är nedanstående: 

• Beslut finns sedan tidigare avseende bokningsregler för medlemmar 

• Beslut sedan tidigare om ”tävlingsfri” juli månad förutom vår golfvecka 

• Utifrån ovanstående önskemål begränsas möjlighet för medlem som ej deltar i någon 
”gruppering” att boka tid för sitt golfspel 

 

__________________________________________________________________________________ 


